

Protokoll Ekerö IK:s föreningsstyrelse FS 2016-5

Dag och tid: Torsdagen den 19 maj 2016, kl. 19.30-21.30

Plats: Kansliet, Styrelserummet, Tråkvistavallen

Deltagande: Henrik Bergkrantz, Niklas Lindersson, Elisabeth Billsten, Mats Nissling, Alexander Rohdin, och Pernilla Ståhle.

Övriga deltagare: Rickard Lind samt Gunilla Lindberg och Sivert Åkerljung (punkt 1-4)

OBS – understruken text = fattade beslut.

Dagordning

1. Mötets öppnande samt val av ordförande och sekreterare

- a. Henrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna med ett speciellt extra välkommen till våra gästande kommunpolitiker
- b. Henrik valdes till mötesordförande och Bitte till sekreterare

2. Presentation om Ekerö IK, Rickard

- a. Rickard berättade om EIK1 tillkomst & innebörd vilket följdes av en frågestund med Sivert & Gunilla. De längsta diskussionerna blev kring Integration, hur vi hanterar men även hur kommunen ser på frågan, vårt skriande behov av anläggningar, samt hur vi kan öka/förbättra dialogen mellan varandra.

3. Rapport från verksamheterna

- a. Det blev ingen separat presentation av respektive sektion området vävdes in i frågestunden.

4. Information och kommunikation: Gunilla Lindberg och Sivert Åkerljung

- a. Hur ska vi förbättra vårt samarbete? Sivert och Gunilla vill att vi kontaktar dem direkt de lovade att svara snabbt. Sivert fick även med sig frågan om att återuppta ett gemensamt informationsmöte tillsammans med representanter från övriga idrottsföreningar på ön. Sivert avslutade med att uppmana oss att söka stipendier och medverka vid föreningsgalan.

5. Besöket avslutas

Henrik tackade Gunilla & Sivert för deras besök och de lämnande mötet

6. Protokoll från föregående möte (20 april) och godkännande av dagordning

- a. Protokollet samt dagordning godkändes.

7. Ekonomi – aktuell lägesrapport

- a. Rickard skickar ut reviderad budget separat (AP)
- b. Konsekvenser med att avtalet med JOMA är avslutat innebär för FS budget - 137 000 om inget ingenting görs. Ett antal olika alternativ finns för att lösa situationen, (intäkt från sommaraktivitet i ishallen, Bingoalliansen, Sverigelotten m.fl) , Rickard tar fram en sammanfattning & jämförelse av de olika alternativen som beslutsunderlag till Augustimötet (AP)
- c. Föreningsstyrelsen beslutar att Innebandysektionen får ta upp till 60000 kronor från de fonderade medlen för att täcka upp kostnader för tryck på de nya matchställen samt investeringar i den nya hallen.

8. Föreningens materialförsörjning

- a. Lägesrapport från avtalstvisterna med SportXtra och Joma
 - o Joma – Inget nytt att rapportera.
 - o SportXtra – Målet avgörs 13-14/9, Rickard hanterar material som skall skickas in.

9. Motioner från årsmötet

- a. Höja medlemsavgiften för 2018, Rickard tar fram jämförelseunderlag
 - o Togs ej upp på mötet.
- b. Utbildningsdatum för Sportnik vid 2 tillfällen per år.
 - o Det blir 1 utbildningstillfälle i höst, förarbete behövs för att få till deltagare.

10. Arbetsgrupper

- a. **Valberedning**, sammankallande Johan Bark (Hockey) Jacob Ahlsson (Badminton)
 - o Johan Bark har accepterat rollen som sammankallande och kommer att kalla till möte, deltagare förutom Johan & Jacob blir ordförande för respektive sektion som saknar valberedningsrepresentant.
- b. **Kommunikation**, sammankallande Henrik
 - o Henrik kallar senare, Sisu kommer att hjälpa till mer info om vad/hur kommer senare
- c. **Anläggning**, en från varje sektion, ansvarig Rickard
 - o Frågan tas upp på nästa möte
- d. **Integration**, Drivas från Kansliet på föreningsnivå, Niklas uppdragsbeskrivning
 - o Föreningsstyrelsen fattade beslut om att ensamkommande flyktingbarn som vill prova på är avgiftsbefriade året ut, detta gäller upp till 25 st, under förutsättning att de kan tas emot i verksamheten. om det blir fler skall frågan tas upp igen.
 - o Rickard för dialog med Stadium om kläder
 - o Rickard ansöker hos kommunen om pengar för en resurs
 - o Diskussion kring vem som skall vara ansvarig från föreningen i integrationsfrågor, ska vi ha en central resurs?
- e. **Organisation**

11. Marknadsföring och sponsring

- a. Inget att rapportera

12. Övriga frågor

- Extra Årsmöte, val av ny ordförande till föreningsstyrelsen

Föreningsstyrelsen beslöt att utlysa ett extra årsmöte den 31/5 kl. 19:00 för att välja en ny ordförande i Föreningen FS

- EIK1, Hur hanterar vi ledare som inte följer värdegrunden?

Hur hanterar vi ledare som inte följer vår värdegrund, FS måste sätta kriterier för hur vi stänger av en ledare. Rickard pratar med sportcheferna om vilket stöd de vill ha (AP)

- Ekonomiska och administrativa processer

nästa möte.

- Socialdemokraterna som sponsor

ej tillåtet enligt RF skyltarna skall tas ned omedelbart.

- Seglarklubben skall arrangera SM och vill sprida information till våra medlemmar

Rickard mailar information (AP) för beslut via mail

13. Kommande möten


Nästa ordinarie FS-möte hålls måndag **20 juni** kl. 19.30 i styrelserummet på Träkvistavallen

14. Avslutning

Henrik avslutade mötet och tackade alla deltagare



Henrik Bergkrantz
Mötesordförande



Elisabeth Billsten
Sekreterare